
PROTOKÓŁ XIII/2019 

Z SESJI RADY GMINY LIPIE 

Z DNIA 8 listopada 2019 roku 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Lipiu  

Sesja rozpoczęła się o godzinie 1200  

Zakończyła się o godzinie 1410 

 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni zgodnie z listą obecności – 14 

 Wójt Gminy Lipie – Bożena Wieloch 

 Skarbnik Gminy – Aneta Łaczmańska 

 Radca Prawny – Iwona Karpińska - Marchewka 

 Przewodniczący Rady Powiatu Kłobuckiego – Zbigniew Pilśniak 

 Nadleśniczy Nadleśnictwa Kłobuck – Jerzy Sądel 

 Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury – Krzysztof Słomian 

 Kierownik Referatu Organizacyjnego – Agnieszka Kotynia 

 Kierownik Referatu Mienia i Ochrony Środowiska – Anna Komendacka 

 Kierownik GOPS w Lipiu - Ilona Kubicka 

 Pracownicy Urzędu Gminy Lipie –Olga Kowalska, Katarzyna Mączka, Małgorzata 

Irach, Maria Rudlicka,  Mateusz Juszkiewicz, Karolina Kapral 

 Sołtysi Gminy Lipie zgodnie z listą obecności – 14 

 Przedstawiciele lokalnych mediów 

 

Sesji przewodniczył Pan Zbigniew Bystrzykowski – Przewodniczący Rady Gminy Lipie 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XII  Sesji Rady Gminy Lipie. 

5. Powołanie Komisji Uchwał. 



6. Wystąpienie zaproszonych gości.  

7. Wystąpienie przedstawiciela GDDKiA w Katowicach w sprawie realizacji inwestycji  

w gminie Lipie, tj. – budowy chodnika przy DK 42 w gminie Lipie. 

8. Wystąpienie Nadleśniczego Nadleśnictwa Kłobuck dotyczące bieżących i planowanych  

w 2020 r. remontów dróg przeciwpożarowych i przyleśnych na terenie gminy Lipie, 

realizowanych we współpracy gminy i nadleśnictwa Kłobuck. 

9. Wystąpienie przedstawiciela Powiatowego Zarządu Dróg w Kłobucku w sprawie wycinki 

drzew i przycięcia gałęzi drzew rosnących przy drogach powiatowych zlokalizowanych na 

terenie gminy Lipie.  

10. Wnioski, uwagi radnych i sołtysów dotyczące stanu porządku i czystości w gminie. 

11. Informacja o pracach wykonywanych systemem gospodarczym oraz prowadzonych 

inwestycjach w gminie Lipie w okresie międzysesyjnym – Kierownik Referatu Gospodarki  

i Infrastruktury, Krzysztof Słomian. 

12. Informacja na temat wyników przetargów ogłoszonych w okresie międzysesyjnym – 

pracownik Urzędu Gminy Lipie, Katarzyna Mączka.  

13. Informacja na temat dodatkowych prac związanych z realizacją II etapu budowy sieci 

kanalizacji sanitarnej w Parzymiechach – Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury, 

Krzysztof Słomian.  

14. Informacja z realizacji wniosków przekazanych podczas XI Sesji Rady Gminy Lipie oraz 

zgłoszonych bezpośrednio do Urzędu Gminy Lipie – pracownik Urzędu Gminy Lipie, Mateusz 

Juszkiewicz.   

15. Informacja o pismach skierowanych do Rady Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy Lipie.  

16. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy poszczególnych komisji i  wnioskach podjętych 

przez Komisje w okresie międzysesyjnym.  

17. Informacja Wójta Gminy Lipie z pracy za okres od 5 października 2019 r. do 8 listopada  

2019 r. oraz informacja w sprawie realizacji uchwał Rady Gminy Lipie w w/w okresie.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipie na lata 2019-2027.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy Lipie.  



22. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Samorządu Gminy 

Lipie z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020.  

24. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu socjalnego pn. „Utworzenie 

Punktu Wsparcia Rodziny” oraz utworzenie Punktu Wsparcia Rodziny w gminie Lipie. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad przyznawania osobom zamieszkałym na 

terenie gminy Lipie jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia się dziecka „Urodziny 1000+”.  

26. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia projektu planu ochrony dla Załęczańskiego Parku 

Krajobrazowego. 

28. Interpelacje i zapytania radnych.  

29. Wnioski, uwagi radnych i sołtysów. 

30. Zakończenie obrad XIII Sesji Rady Gminy Lipie. 

 

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

 

Ad.1. Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski o godzinie 1200 otworzył XIII sesję  

i powitał wszystkich zebranych. Następnie na podstawie listy obecności radnych stwierdził, 

że w sesji uczestniczy 12 radnych, czyli wymagane quorum niezbędne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Przewodniczący Rady poinformował, że sesja jest nagrywana. Będzie 

można ją śledzić na bieżąco na oficjalnym profilu facebook gminy Lipie 

(www.facebook.com/lipie.gmina/).  

 

Ad.2. Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poinformował, że na wniosek Wójta Gminy 

Lipie wprowadza się po pkt 9 Informację na temat awarii kotłowni w Zespole Szkolno – 

Przedszkolnym w Lipiu oraz pod pkt 29 Podjęcie uchwały w sprawie   wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat.   

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek.    

http://www.facebook.com/lipie.gmina/


 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 12 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, 

Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Janusz 

Mączka,  Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0 

 

 Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie proponowany 

porządek obrad wraz ze zmianami.  

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 12 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, 

Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Janusz 

Mączka,  Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0 

 

 Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Wobec powyższego Rada Gminy Lipie obradowała według następującego porządku obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Wybór Sekretarza obrad.  

4. Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy Lipie.  

5. Powołanie Komisji Uchwał.  

6. Wystąpienie zaproszonych gości.  

7. Wystąpienie przedstawiciela GDDKiA w Katowicach w sprawie realizacji inwestycji w gminie 

Lipie, tj. – budowy chodnika przy DK 42 w gminie Lipie.  



8. Wystąpienie Nadleśniczego Nadleśnictwa Kłobuck dotyczące bieżących i planowanych  

w 2020 r. remontów dróg przeciwpożarowych i przyleśnych na terenie gminy Lipie, 

realizowanych we współpracy gminy i nadleśnictwa Kłobuck.  

9. Wystąpienie przedstawiciela Powiatowego Zarządu Dróg w Kłobucku w sprawie wycinki 

drzew i przycięcia gałęzi drzew rosnących przy drogach powiatowych zlokalizowanych na 

terenie gminy Lipie.  

10. Informacja na temat awarii kotłowni w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Lipiu – Wójt 

Gminy Lipie, Bożena Wieloch.  

11. Wnioski, uwagi radnych i sołtysów dotyczące stanu porządku i czystości w gminie.  

12. Informacja o pracach wykonywanych systemem gospodarczym oraz prowadzonych 

inwestycjach w gminie Lipie w okresie międzysesyjnym – Kierownik Referatu Gospodarki i 

Infrastruktury, Krzysztof Słomian.  

13. Informacja na temat wyników przetargów ogłoszonych w okresie międzysesyjnym – 

pracownik Urzędu Gminy Lipie, Katarzyna Mączka.  

14.  Informacja na temat dodatkowych prac związanych z realizacją II etapu budowy sieci 

kanalizacji sanitarnej w Parzymiechach – Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury, 

Krzysztof Słomian.  

15. Informacja z realizacji wniosków przekazanych podczas XI Sesji Rady Gminy Lipie oraz 

zgłoszonych bezpośrednio do Urzędu Gminy Lipie – pracownik Urzędu Gminy Lipie, 

Mateusz Juszkiewicz.  

16. Informacja o pismach skierowanych do Rady Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy Lipie.  

17. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy poszczególnych komisji i wnioskach 

podjętych przez Komisje w okresie międzysesyjnym.  

18. Informacja Wójta Gminy Lipie z pracy za okres od 5 października 2019 r. do 8 listopada 

2019 r. oraz informacja w sprawie realizacji uchwał Rady Gminy Lipie w w/w okresie.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2027.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy Lipie.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych.  



24. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Samorządu Gminy 

Lipie z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020.  

25. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu socjalnego pn. „Utworzenie 

Punktu Wsparcia Rodziny” oraz utworzenie Punktu Wsparcia Rodziny w gminie Lipie.  

26. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad przyznawania osobom zamieszkałym na 

terenie gminy Lipie jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia się dziecka „Urodziny 

1000+”.  

27. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat.  

28. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia projektu planu ochrony dla Załęczańskiego Parku 

Krajobrazowego.  

29. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat.  

30. Interpelacje i zapytania radnych.  

31. Wnioski, uwagi radnych i sołtysów.  

32. Zakończenie obrad XIII Sesji Rady Gminy Lipie.  

 

Ad.3. Na Sekretarza obrad zgłoszono kandydaturę radnego Janusz Mączki.      

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie powyższą 

kandydaturę. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 12 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, 

Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Janusz 

Mączka,  Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0 

 

 Sekretarzem obrad został jednogłośnie radny – Janusz Mączka.      

 



Ad.4. Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XII Sesji Rady Gminy Lipie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 12 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, 

Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Janusz 

Mączka,  Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0 

 

 Protokół z XII Sesji Rady Gminy Lipie został przyjęty jednogłośnie.   

 

Ad.5. W skład Komisji Uchwał weszli: 

 

 Ewa Kuc – Przewodnicząca  

 Maria Gworys – Członek 

 Zbigniew Kilan – Członek 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 12 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, 

Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Janusz 

Mączka,  Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0 

 

 Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie. 

 

 O godzinie 12:08 radny, Piotr Woźniak, przybył na obrady sesji. W związku z tym, w sesji 

uczestniczyło 13 radnych.  

 

Ad.6. Nadleśniczy Nadleśnictwa Kłobuck, Jerzy Sądel, zabrał głos w następujących sprawach 

dotyczących: 



 planowanych w 2020 remontów dróg przeciwpożarowych i przyleśnych w gminie Lipie, 

 przeprowadzonych w 2019 r. remontów dróg przeciwpożarowych i przyleśnych w gminie 

Lipie. 

 

 W dyskusji głos zabrali: Wójt Gminy Lipie, Bożena Wieloch; Nadleśniczy Nadleśnictwa 

Kłobuck, Jerzy Sądel; radni, Andrzej Kilan, Mariusz Widera; sołtysi: Małgorzata Matyszczak, 

Kinga Bernaś.   

 

 Wnioski do Nadleśnictwa Kłobuck:  

 wyciąć kilka drzew przy parkingu w Rozalinie, 

 przyciąć gałęzie na drodze między Dankowem a Zbrojewskiem, 

 przyciąć gałęzie na drodze nad stawami w Zbrojewsku, 

 podciąć drzewa pomiędzy Julianowem I a II.  

 

Ad.7. Przewodniczący Rady Gminy Lipie, Zbigniew Bystrzykowski, odczytał pismo Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Katowicach w sprawie budowy chodnika przy DK-42  

w gminie Lipie oraz spotkania w dniu 08.11.2019 r. – pismo stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu.  

 

Ad.8. Nadleśniczy Nadleśnictwa Kłobuck, Jerzy Sądel, zabrał głos w punkcie 6 porządku obrad.  

 

Ad.9. Przewodniczący Rady Gminy Lipie, Zbigniew Bystrzykowski, odczytał pismo Dyrektora 

Powiatowego Zarządu Dróg w Kłobucku dotyczące uczestnictwa w obradach Sesji Rady 

Gminy Lipie w dniu 08.11.2019 r. – pismo stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad.10. Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury, Krzysztof Słomian, przedstawił informację na 

temat awarii kotłowni w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Lipiu – informacja stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad.11. Brak wniosków i uwag radnych i sołtysów dotyczących stanu czystości i porządku w gminie.  

 



 O godzinie 12:30 radny, Jacek Majchrzak, przybył na obrady sesji. W związku z tym, w sesji 

uczestniczyło 14 radnych.  

 

Ad.12. Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury, Krzysztof Słomian, przedstawił informację  

o pracach wykonywanych systemem gospodarczym oraz prowadzonych inwestycjach  

w gminie Lipie w okresie międzysesyjnym – informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad.13. Pracownik Urzędu Gminy Lipie, Katarzyna Mączka, przedstawiła informację  na temat 

wyników przetargów ogłoszonych w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad.14. Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury, Krzysztof Słomian, przedstawił informację na 

temat dodatkowych prac związanych z realizacja II etapu budowy sieci kanalizacji sanitarnej 

w Parzymiechach – informacja stanowi załączniki nr 5 do protokołu.  

 

Ad.15. Pracownik Urzędu Gminy Lipie, Mateusz Juszkiewicz, przedstawił informację z realizacji 

wniosków zgłoszonych podczas XII Sesji Rady Gminy Lipie oraz zgłoszonych bezpośrednio do 

Urzędu Gminy w Lipiu. 

 

Ad.16. Przewodniczący  Rady Gminy, Zbigniew Bystrzykowski, odczytał postanowienie 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach dotyczące odrzucenia skargi Pana 

Piotra Majdy na bezczynność Wójta Gminy Lipie.   

 

Ad.17. Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego, Piotr Woźniak, poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja 

pracowała na jednym posiedzeniu w dniu 25 października 2019 r.   

 

 Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Krzysztof Szczepaniak, 

poinformował,  że w okresie międzysesyjnym Komisja pracowała na jednym posiedzeniu  

w dniu 25 października 2019 r.  

 

 Przewodnicząca Komisji, Kultury, Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej, Izabela Konc,  

poinformowała, że w okresie międzysesyjnym Komisja nie odbyła żadnego posiedzenia.    



 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Jacek Majchrzak, poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym Komisja nie odbyła żadnego posiedzenia.    

 

Ad.18. Wójt Gminy, Bożena Wieloch przedstawiła informację z pracy za okres od  

5 października 2019 r. do 8 listopada 2019 r.  oraz informację w sprawie realizacji uchwał 

Rady Gminy Lipie w w/w okresie – informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad.19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-

2027. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2027. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2027. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, 

Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek 

Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz 

Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0 

 

 Uchwała Nr XIII/83/2019 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 

2019-2027 została przyjęta jednogłośnie.   

 

 

 

 



Ad.20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019.  

 

 Skarbnik Gminy, Aneta Łaczmańska, przedstawiła wraz z uzasadnieniem projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, 

Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek 

Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz 

Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0 

 

 Uchwała Nr XIII/84/2019 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019 została przyjęta 

jednogłośnie.   

 

Ad.21. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 



 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, 

Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek 

Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz 

Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0 

 

 Uchwała Nr XIII/85/2019 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.22. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy Lipie. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia 

podatku rolnego na obszarze gminy Lipie. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzkowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia 

podatku rolnego na obszarze gminy Lipie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, 

Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Janusz 

Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr 

Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 1 (Ryszard Kotala) 



 

 Uchwała Nr XIII/86/2019 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy Lipie została przyjęta większością 

głosów.    

 

Ad.23. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, 

Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek 

Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz 

Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0 

 

 Uchwała Nr XIII/87/2019 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.24. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Samorządu Gminy 

Lipie z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  



 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Samorządu Gminy Lipie  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Samorządu Gminy Lipie  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, 

Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek 

Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz 

Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0 

 

 Uchwała Nr XIII/88/2019 w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Samorządu 

Gminy Lipie z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020 została przyjęta 

jednogłośnie.   

 

Ad.25. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu socjalnego pn. „Utworzenie 

Punktu Wsparcia Rodziny” oraz utworzenie Punktu Wsparcia Rodziny w gminie Lipie. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia do realizacji projektu socjalnego pn. „Utworzenie Punktu Wsparcia 

Rodziny” oraz utworzenie Punktu Wsparcia Rodziny w gminie Lipie. 



 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia do realizacji projektu socjalnego pn. „Utworzenie Punktu Wsparcia 

Rodziny” oraz utworzenie Punktu Wsparcia Rodziny w gminie Lipie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, 

Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek 

Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz 

Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0 

 

 Uchwała Nr XIII/89/2019 w sprawie przyjęcia do realizacji projektu socjalnego  

pn. „Utworzenie Punktu Wsparcia Rodziny” oraz utworzenie Punktu Wsparcia Rodziny  

w gminie Lipie została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.26. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad przyznawania osobom zamieszkałym na 

terenie gminy Lipie jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia się dziecka „Urodziny 

1000+”. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie szczegółowych zasad przyznawania osobom zamieszkałym na terenie gminy Lipie 

jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia się dziecka „Urodziny 1000+”. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie szczegółowych zasad przyznawania osobom zamieszkałym na terenie gminy Lipie 

jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia się dziecka „Urodziny 1000+”. 

 

 



W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, 

Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek 

Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz 

Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0 

 

 Uchwała Nr XIII/90/2019 w sprawie szczegółowych zasad przyznawania osobom 

zamieszkałym na terenie gminy Lipie jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia się dziecka 

„Urodziny 1000+” została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.27. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy na okres do 3 lat. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy na okres do 3 lat. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, 

Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek 

Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz 

Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0  

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0  



 Uchwała Nr XIII/91/2019 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat została przyjęta jednogłośnie.     

 

Ad.28. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia projektu planu ochrony dla Załęczańskiego Parku 

Krajobrazowego. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie uzgodnienia projektu planu ochrony dla Załęczańskiego Parku Krajobrazowego. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie uzgodnienia projektu planu ochrony dla Załęczańskiego Parku Krajobrazowego. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, 

Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek 

Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz 

Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0 

 

 Uchwała Nr XIII/92/2019 w sprawie uzgodnienia projektu planu ochrony dla Załęczańskiego 

Parku Krajobrazowego została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.29. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 



 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy na okres do 3 lat. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy na okres do 3 lat. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, 

Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek 

Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz 

Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0 

 

 Uchwała Nr XIII/93/2019 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.30. Żaden z radnych nie zgłosił interpelacji i wniosków.  

 

Wykaz głosowań stanowi załącznik nr 7  do protokołu. 

 

Ad.31. Wnioski, uwagi radnych i sołtysów.  

 

 Radna, Izabela Konc poprosiła, aby wystosować pismo do Dyrektora ZOZ w Kłobucku  

w sprawie dostępności ośrodków zdrowia dla mieszkańców, chociaż po jednej godzinie  

w sobotę i niedzielę.  

 

 Radny, Janusz Mączka, stwierdził, że Dyrektor PZD w Kłobucku, w swoim piśmie do Rady 

Gminy Lipie,  nic nie wspomniał o przejściach dla pieszych przy Gminnym Ośrodku Kultury  

w Lipiu i przy drodze powiatowej w Szyszkowie.  



 Radny, Ryszard Kotala, zaproponował, aby w momencie inwentaryzacji zbiorników 

bezodpływowych, zrobić inwentaryzację studni i ewidencję koszy na odpady komunalne.  

 

 Wójt Gminy Lipie, Bożena Wieloch, odpowiedziała, że jeżeli chodzi o pojemniki na odpady, to 

w  grudniu będą one wymieniane.  

 

 Sołtys m. Wapiennik, Kinga Bernaś, podziękowała za zgrabienie liści na cmentarzu  

w Lindowie.  

 

Ad.32. W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Gminy, Zbigniew Bystrzykowski,  realizując czynności proceduralne, zamknął posiedzenie  

XIII Sesji Rady Gminy Lipie o godzinie 1410. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie z obrad sesji Rady Gminy Lipie dostępne  

w Biuletynie Informacji Publicznej (www.bip.lipie.akcessnet.netw zakładce: Organy Gminy – 

Rada Gminy – Nagrania z sesji Rady Gminy Lipie kadencja 2018-2023 – XIII Sesja Rady Gminy 

Lipie 08.11.2019 r.) 

 

Protokołowała:      Sekretarz:              Przewodniczący Rady: 

Karolina Kapral   Janusz Mączka      Zbigniew Bystrzykowski 

http://www.bip.lipie.akcessnet.netw/

